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Grajewo,  wrzesień 2017 r. 



 
Protokół Nr 31/17 z dnia  26 września 2017 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Grajewo, odbytego w dniu 26 września 2017 roku. Miejsce 

posiedzenia  - sala konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 

Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego  Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 12.00 

Stan liczbowy członków Komisji - 18 radnych 

Obecnych – 17 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward  

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

6. Dembiński Wiesław Janusz 

7. Fadrowski Zbigniew 

8.  Fidura Jerzy 

9.  Formejster Wojciech Szczepan 

10.  Grabowska Wioleta 



11.  Maleszewski Wojciech Dariusz 

12.  Mścichowski Andrzej 

13.  Niewiarowski Andrzej 

14.  Opara Anna 

15.  Paszkowski Tomasz 

16.  Purwin Daniel 

17. Stefańska Monika 

18. Stuchła Marcin  

Nieobecni: Podlaski Kazimierz 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący dwóch stałych komisji :  

1/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

2/  Andrzej Niewiarowski–  Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącego obrad: 

pana Andrzeja Niewiarowskiego -  Przewodniczącego Komisji Gospodarki .…..RM. 

 

Pan  - Przewodnicząca Obrad 

Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził , że na stan 19 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie                     

w posiedzeniu bierze udział 13 radnych, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum). 

Ad 2. /- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie Komisji                     

- w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawił następujący porządek obrad połączonych Komisji Rady 

Miasta: 



1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka. 

4. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017”. 

5.Termomodernizacja miejskich budynków oświatowych i komunalnych zasobów 

mieszkaniowych. 

6.Informacja dotycząca możliwości rozwoju budownictwa z udziałem środków 

zewnętrznych. 

7. Analiza budżetu miasta za I półrocze 2017 roku. 

8. Informacja o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku. 

9. Informacja na temat realizacji przez kluby sportowe zadań publicznych wspieranych lub 

powierzonych przez Miasto Grajewo w roku 2016 na podstawie ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

10. Informacja o przedsięwzięciach sportowych i artystycznych realizowanych przez Miasto 

Grajewo i jednostki organizacyjne Miasta Grajewo oraz dotowanych przez Miasto Grajewo            

w okresie wakacji szkolnych w roku 2017. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 

2017 r. 

12. Dokonanie zmian w składach Komisji Rady Miasta w związku z rezygnacją z członka 

Komisji Rewizyjnej pana Kazimierza Podlaskiego. 

13. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 1 im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie;  

b) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 2 im. Adama Mickiewicza w Grajewie;  



c) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta; 

e) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla miasta Grajewo na lata 2017 – 2033”;  

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.  

14. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Następnie odczytał n/w wnioski o  rozszerzenie porządku porządku poprzez wprowadzenie 

do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 

1) określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

całości lub części należności pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom 

budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom kultury, 

/Wniosek stanowi Zal. Nr 4 do prot./ 

2)ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania   

i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem  

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również 



trybu ich pobierania 

/Wniosek stanowi Zal. Nr 5 do prot./ 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy będą inne wnioski do porządku obrad, a w związku 

z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkty 

wskazane w obu odczytanych wnioskach.  

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję                                   

o rozszerzeniu porządku obrad w pkt 13 o trzy dodatkowe projekty 

uchwał w sprawach:  

1)określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłaty całości lub części należności pieniężnych, 

niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom 

budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym 

instytucjom kultury – jako pkt „13h” 

2)ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                   

w ośrodkach wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców 

Miasta Grajewo- jako pkt „13i” 

3)zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem  specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich 

pobierania-jako pkt „13j”. 

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad przy 

uwzględnieniu ww. poprawek. 



( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Porządek posiedzenia - po zmianach:    

W konsekwencji wprowadzonych zmian został rozszerzony pkt „13” o dodatkowe trzy 

podpunkty „h-j”: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka. 

4. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017”. 

5.Termomodernizacja miejskich budynków oświatowych i komunalnych zasobów 

mieszkaniowych. 

6.Informacja dotycząca możliwości rozwoju budownictwa z udziałem środków 

zewnętrznych.  

7. Analiza budżetu miasta za I półrocze 2017 roku. 

8. Informacja o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku. 

9. Informacja na temat realizacji przez kluby sportowe zadań publicznych wspieranych lub 

powierzonych przez Miasto Grajewo w roku 2016 na podstawie ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

10. Informacja o przedsięwzięciach sportowych i artystycznych realizowanych przez Miasto 

Grajewo i jednostki organizacyjne Miasta Grajewo oraz dotowanych przez Miasto Grajewo            

w okresie wakacji szkolnych w roku 2017. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 

2017 r. 

12. Dokonanie zmian w składach Komisji Rady Miasta w związku z rezygnacją z członka 

Komisji Rewizyjnej pana Kazimierza Podlaskiego. 

13. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 



a) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 1 im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie;  

b) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 2 im. Adama Mickiewicza w Grajewie;  

c) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta; 

e) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla miasta Grajewo na lata 2017 – 2033”;  

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok, 

h)określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty całości lub części należności pieniężnych, niedochodzenia należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających miastu 

Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, samorządowym zakładom 

budżetowym i samorządowym instytucjom kultury , 

i) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo, 

j)zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem  specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

14. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 



15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 3./- Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja MOSiR stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

/ Informacja GCK stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM                    

( plan pracy Komisji na 2017 rok) 

- referują: przedstawiciele MOSiR: Dyrektor pan Marek Duchnowski, Kierownik pływalni 

miejskiej pan Dariusz Brzózka, Główna księgowa pani Sylwia Łaguna przedstawiciel GCK: 

Kierownik działu programowego pani Monika Soroko 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacjami na temat kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej  

i Muzeum Mleka, przygotowanymi przez jednostki organizacyjne miasta: MOSiR i GCK. 

Następnie otworzył dyskusję.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

W nawiązaniu do danych przedstawionych w Informacji MOSiR w tabeli pt.:„Zestawienie 

obciążenia pływalni miejskiej za roki 2017”, zwróciła uwagę na niską frekwencję osób 

korzystających z groty solnej za wyjątkiem lutego, w którym to miesiącu liczba 

odwiedzających to 70 osób.  Zapytała czy niska frekwencja to  efekt wysokich cen biletu? 

Pan Dariusz Brzózka – Kierownik Pływalni  

Odpowiedział, że ceny groty solnej to: 



A - 12,00 zł/45min. B- 7,00 zł/45min. 

A – cena biletu normalnego obowiązująca osoby dorosłe B – cena biletu ulgowego 

obejmująca dzieci, młodzież, studentów do ukończenia 25 lat (za okazaniem ważnej 

legitymacji)C – cena biletu ulgowego obejmująca:1) osoby, które nie ukończyły 16 roku 

życia posiadające orzeczenie o niepełnosprawności, za okazaniem ważnej legitymacji 

wystawionej przez uprawniony organ. Jeżeli z orzeczenia o niepełnosprawności wynika, że 

osoba niepełnosprawna wymaga opieki lub pomocy innej osoby, to wówczas pełnoletni 

opiekun wymienionej osoby korzysta z pływalni/groty solnej bezpłatnie,2) osoby 

posiadające znaczny stopień niepełnosprawności ( I grupę inwalidzką) za okazaniem 

ważnej legitymacji dokumentującej stopień niepełnosprawności wystawionej przez 

uprawniony organ. Pełnoletni opiekun wymienionej osoby korzysta wówczas  

z pływalni/groty solnej bezpłatnie,3) osoby posiadające umiarkowany stopień 

niepełnosprawności (II grupa inwalidzka) za okazaniem ważnej legitymacji dokumentującej 

stopień niepełnosprawności wystawionej przez uprawniony organ,4) osoby posiadające 

lekki stopień niepełnosprawności (III grupę inwalidzką) za okazaniem ważnej legitymacji 

dokumentującej stopień niepełnosprawności wystawionej przez uprawniony organ, 

5) kombatantów, emerytów i rencistów za okazaniem ważnej legitymacji wystawionej przez 

uprawniony organ, 6) grupy z jednostek oświatowych dla których organem prowadzącym 

nie jest Miasto Grajewo.  

Karty rabatowe – grota solna 

5 wejść + 1 gratis – 40zł. (normalny) 5 wejść + 1 gratis – 30zł. (ulgowy) 

jednorazowy bilet grupowy dla 2 osób – 19 zł.  

jednorazowy bilet grupowy dla 3 osób – 28zł. 

jednorazowy bilet grupowy dla 4 osób – 38 zł. 

Następnie wyjaśnił, że wzrost liczby uczestników w lutym to efekt sprzedaży karnetów  



do groty solnej dla PEC Sp. z o.o. w Grajewie. W roku ubiegłym obniżono stawki za pobyt 

w grocie solnej, rabatowanie karnetów dla zakładów pracy, wejściówki jako nagrody 

rzeczowe, nie odnotowują zwiększenia liczby odwiedzin. Grota solna ma tzw. „ swoich” 

klientów. Jest to grono kilkudziesięciu osób, które lubią wypoczywać w spokoju i ciszy. 

Zapewnił, że nadal będą podejmowane działania w kierunku zwiększenia liczby chętnych do 

skorzystania z tego obiektu.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

Przedstawiając argumentację opowiedziała się za rozważeniem możliwości obniżenia ceny 

biletu wstępu do groty solnej. Zwróciła uwagę na  walory zdrowotne tego obiektu. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

W odniesieniu do ww. wniosku stwierdził, iż jego zdaniem przyjęcie takiego rozwiązania  

nie wpłynie na wzrost liczby odwiedzających, ponieważ na to składają się inne 

uwarunkowania. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Powiedział, że zgadza się z wypowiedzią przedmówcy, że to nie w cenie leży problem tylko 

w potrzebie zmiany regulaminu obiektu.  

Następnie zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie niektórych pozycji budżetowych pływalni: 

- zakup usług pozostałych ( wydatki) - kwota 4 430,86 zł 

- wynajęcie tory wodnego ( wydatki) – kwota 2.300,00zł 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Udzielił szczegółowych wyjaśnień dot. powyższych wydatków. Następnie stwierdził, że 

dyrekcja MOSiR ubolewa nad faktem, że grota solna jest mniej uczęszczana. Dodał, że 

zabiegi jakie czynione są w kierunku klienta, aby zachęcić go do częstszego odwiedzania 

groty solnej nie przynoszą oczekiwanych efektów. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji  



Zwrócił się z zapytaniem, czy zakładany jest wzrost wydatków pływalni na rok 2018? 

Pan Dariusz Brzózka – Kierownik Pływalni  

Odpowiedział, że tak, głównie dlatego, że kończą się okresy gwarancji na urządzenia 

i elementy urządzeń obiektu.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Poinformował, że badane są przyczyny wzrostu wydatków za energię elektryczną   

w MOSiR. 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Tytułem uzupełnienia dodał, że energia pozostaje na tym samym poziomie tylko wyższa 

jest dystrybucja.  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Zwrócił się z prośbą o rozważenia możliwości posługiwania się kartą FitProfit w hali MOSiR. 

Karta sportowo-rekreacyjna FitProfit zapewnia elastyczny dostęp do obiektów sportowych.  

Pan Marek Brzózka – Kierownik Pływalni  

Udzielił szczegółowych wyjaśnień dotyczących uwarunkowań i zasad przy korzystaniu z ww. 

karty.  

Pan Tomasz Paszkowski- Członek Komisji 

Opowiedział się za obniżeniem ceny biletu wstępu do groty solnej w ramach promocji. 

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji 

Również wskazał na walory zdrowotne groty solnej i przyłączył się do głosów o promocji 

tego obiektu. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Poparł stanowisko przedmówców. 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Zwrócił uwagę, że obniżenie ceny biletu leży w kompetencji rady i burmistrza. 



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM 

Zwróciła uwagę na to, że dochody z groty solnej to jedynie 2,5 tys. zł. 

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM  

Powiedział, że ma wątpliwości co do tego, że obniżka ceny biletu przełoży się na wyższą 

frekwencję. 

Pan Marcin Stuchła- Członek Komisji 

Zasugerował, aby za pomocą reklamy z komunikatem perswazyjnym podjąć próbę  

zachęcenia do skorzystania z  groty solonej również z uwagi na walory zdrowotne tego 

obiektu.  

Pan Dariusz Brzózka- Kierowniki Pływalni 

Powiedział, że ogólne głosy zadowolenia klientów z usług pływalni dają powody do 

satysfakcji z wykonywanej pracy. Stwierdził, że klienci są naprawdę różni- „problematyczni  

i roszczeniowi”, a także tacy którym wszystko się podoba. Obsługa pływalni stara się 

zadowolić oraz w razie potrzeby pomóc zarówno dla jednych jak i drugich.  

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

W nawiązaniu do prowadzonej dyskusji i kierowanych zarzutów odnoszących się co do 

niskiej frekwencji stwierdził, że również radni winni odpowiedzieć sobie na pytanie jak 

często korzystają  z groty solnej mając na uwadze walory zdrowotne tego obiektu. 

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty….RM  

Zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie struktury pływalni w aspekcie kadrowym.  

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Udzielił wyczerpującej odpowiedzi w kwestii struktury kadrowej. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Zobowiązał kierownictwo MOSiR do przygotowania na listopad oferty promocji groty 

solonej  poprzez: 



-     zastosowanie obniżki ceny biletu  z 12 zł na 6 zł, 

- działania promocyjne: za pomocą lokalnych mediów prasowych  

i internetowych oraz ulotek informacyjnych podjąć próbę zachęcenia do korzystania  

z  groty solonej również z uwagi na walory zdrowotne tego obiektu.  

Pani Monika Soroko- Kierownik Działu Programowego GCK 

Pokrótce omówiła temat dot. funkcjonowania CTM-MM w Grajewie w I półroczu 2017 roku. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Zwrócił się z zapytaniem o formy promocji Muzeum Mleka na zewnątrz, stwierdzając, że 

promocja  jest aktywną fazą komunikowania się firmy z potencjalnymi klientami,                                 

w celu poinformowania o działalności danej jednostki, jej obecnej i przyszłej ofercie, 

kształtowania pozytywnego wizerunku.  

Pani Monika Soroko- Kierownik Działu Programowego GCK 

Odpowiedziała, że wykorzystywane są różne kanały komunikacyjne i dostępne narzędzia 

promocji. Temat obudowała szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Podsumował dyskusję a w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował 

sprawozdawcom tematu, po czym zarządził głosowanie.  

Komisje dokonały Analizy kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum 

Mleka. Opinia Komisji w przedmiocie sprawy-pozytywna.  

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 4./- Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017”/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  



/ Informacja GCK stanowi Zał. Nr 8  do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM                    

( plan pracy Komisji na 2017 rok) 

- referują: przedstawiciel GCK Kierownik działu programowego pani Monika Soroko 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacją o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017” 

przygotowaną przez jednostkę organizacyjną miasta – GCK. 

Następnie otworzył dyskusję. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Mając na uwadze wysoki koszt związany z wynajmem sceny zasugerował zakup własnej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

W odniesieniu do powyższej wypowiedzi zwrócił uwagę, że każdy artysta stawia inne 

wymagania co do sceny. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Poinformował, że każdą imprezę kompleksowo przygotowuje firma. Następnie dodał, że 

 w jego ocenie zakup sceny jest bezzasadny. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Podsumował dyskusję a w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował 

sprawozdawcy tematu, po czym zarządził głosowanie.  

Komisje zapoznały się z Informacją o kosztach i przebiegu imprezy  

„Dni Grajewa 2017”. Opinia Komisji w przedmiocie sprawy -pozytywna. 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 



Ad5./-Termomodernizacja miejskich budynków oświatowych i komunalnych 

zasobów mieszkaniowych./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony 

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo (plan pracy Komisji 

na 2017) 

- referują: Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z  Informacją pt.: ”Termomodernizacja miejskich budynków 

oświatowych i komunalnych zasobów mieszkaniowych, przygotowaną przez tut. urząd. 

Następnie otworzył dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Pokrótce omówił temat a będąc przy głosie zapowiedział robocze spotkanie z udziałem 

radnych w sprawie przyszłorocznego budżetu. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM 

Zapytała o listę priorytetowych budynków przeznaczonych do termomodernizacji? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że są to między innymi: 

-urząd miasta, 

-szkoły i przedszkola, 

-wytypowane budynki komunalne 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 



Podsumował dyskusję a w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował 

sprawozdawcy tematu, po czym zarządził głosowanie.  

Komisje zapoznały się Informacją na temat termomodernizacji miejskich 

budynków oświatowych i komunalnych zasobów mieszkaniowych. Opinia 

Komisji w przedmiocie sprawy-pozytywna. 

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad6. /-Informacja dotycząca możliwości rozwoju budownictwa z udziałem  

środków zewnętrznych./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony 

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo (plan pracy Komisji 

na 2017 rok) 

- referują: Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacją  dotycząca możliwości rozwoju budownictwa  

z udziałem środków zewnętrznych.  Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciały  

w tym punkcie zabrać głos?                              

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Pokrótce przedstawił i omówił możliwości rozwoju budownictwa z udziałem  

środków zewnętrznych. Szerokim kontekstem merytorycznym obudował temat dot. 



możliwości przejęcia budynku dworca PKP i przyległych terenów przez Miasto Grajewo. 

Powiedział, że w tej sprawie liczy na pomoc posła K. Gwiazdowskiego, ponieważ decyzje 

muszą zapaść na szczeblu ministerialnym. Dodał, że jeśli nie będzie reakcji to złoży 

wniosek do premier o wykup.  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji  zarządził głosowanie. 

Komisje zapoznały się z Informacją dotyczącą możliwości rozwoju budownictwa 

z udziałem środków zewnętrznych. Opinia Komisji w przedmiocie sprawy-

pozytywna. 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

 Ad 7. /-Analiza budżetu miasta za I półrocze 2017 roku./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Zarządzenie Burmistrza  Nr 491/17 stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego RM ( plan pracy 

Komisji na 2017) 

- referują: Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacją wykonania budżetu miasta Grajewo za I półrocze 2017 

roku. Poinformował, że materiałem wyjściowym do analizy jest Zarządzenie Nr 491/17 

Burmistrza Miasta Grajewo z dnia 2017-08-22 w sprawie przedstawienia informacji                        

o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2017 r., informacji o kształtowaniu się 



wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2017 r. oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2017 r. 

Następnie o zabranie głosu poprosił Burmistrza Grajewa pana Dariusza Latarowskiego. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Pokrótce omówił:  

- plan dochodów po dokonanych zmianach wynoszący 82 007 301,00 zł, w tym: dochodów 

bieżących - 80 555 401,00 zł, dochodów majątkowych - 1 451 900,00 zł, b) wykonanie 

planu dochodów wynoszące 45 130 331,03 zł, w tym: dochodów bieżących - 44 689 

286,61 zł, dochodów majątkowych - 441 044,42 zł - zgodnie z załącznikiem Nr 1,                   

c) plan wydatków po dokonanych zmianach wynoszący 87 027 301,00 zł, w tym: wydatków 

bieżących - 78 836 636,00 zł, wydatków majątkowych - 8 190 665,00 zł, d) wykonanie 

planu wydatków wynoszące 41 904 390,74 zł, w tym: wydatków bieżących - 40 045 378,86 

zł, wydatków majątkowych - 1 859 011,88 zł 

- realizację zadań inwestycyjnych za okres sprawozdawczy.  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Podziękował sprawozdawcy, po czym otworzył dyskusję. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie wydatków w niektórych pozycjach finansowych. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Udzielił szczegółowych wyjaśnień.  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Podsumował dyskusję a w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował 

sprawozdawcy tematu, po czym zarządził głosowanie. 

Komisje dokonały Analizy budżetu miasta za I półrocze 2017 roku. Opinia 

Komisji w przedmiocie sprawy-pozytywna. 



( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

O godz. 10.50 Przewodniczący Obrad ogłosił przerwę w obradach, która trwała do 

godz.11.05. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

Ad 8. /-Informacja o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony 

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego RM ( plan pracy Komisji na 2017) 

- referują: Naczelnik WGK UM pan Bogdan Wojsławowicz  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacją o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku, 

przygotowaną przez tut. Urząd. Następnie głos oddał sprawozdawcy tematu panu  

Bogdanowi Wojsławowiczowi naczelnikowi WGK UM. 

Pan Bgogdan Wojsławowicz- Naczelniki WGK UM 

Pokrótce omówił temat dot. stanu gospodarki odpadami komunalnymi za I półrocze 2017 

roku.  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Podziękował sprawozdawcy, po czym otworzył dyskusję, w której głos zabierali między 

innymi nw. radni: 

- Zbigniew Fadrowski 

- Monika Stefańska 

- Ryszard Chiliński 



Szczegółowych wyjaśnień co do zasad odbioru odpadów komunalnych oraz interpretacji 

zawartych umów pomiędzy poszczególnymi podmiotami udzielali: pan Bogdan 

Wojsławowicz naczelnik WGK UM oraz pan Mirosław Mielczarek prezes spółki PUK  

w Grajewie. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Podsumował dyskusję a w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował 

sprawozdawcom tematu, po czym zarządził głosowanie. 

Komisje zapoznały się z Informacją o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 

roku. Opinia Komisji w przedmiocie sprawy-pozytywna. 

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

Ad9./- Informacja na temat realizacji przez kluby sportowe zadań publicznych 

wspieranych lub powierzonych przez Miasto Grajewo w roku 2016 na podstawie 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty , Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM ( plan 

pracy Komisji na 2017 rok) 

- referują: Sekretarz Miasta pan Ryszard Wolwark 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacją na temat realizacji przez kluby sportowe zadań 

publicznych wspieranych lub powierzonych przez Miasto Grajewo w roku 2016 na 



podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, przygo0towaną 

przez tut. Urząd. Następnie w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Podsumował dyskusję a w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował 

sprawozdawcom tematu, po czym zarządził głosowanie. 

Komisje zapoznały się z Informacją na temat realizacji przez kluby sportowe 

zadań publicznych wspieranych lub powierzonych przez Miasto Grajewo w roku 

2016 na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Opinia Komisji w przedmiocie sprawy-pozytywna. 

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

 

Ad10. /- Informacja o przedsięwzięciach sportowych i artystycznych  

realizowanych przez Miasto Grajewo i jednostki organizacyjne Miasta Grajewo 

oraz dotowanych przez Miasto    Grajewo w okresie wakacji szkolnych w roku 

2017./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty , Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM   

( plan pracy Komisji na 2017 rok) 

- referują: Sekretarz Miasta pan Ryszard Wolwark 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się z Informacją o przedsięwzięciach sportowych i artystycznych 



realizowanych przez Miasto Grajewo i jednostki organizacyjne Miasta Grajewo oraz 

dotowanych przez Miasto Grajewo w okresie wakacji szkolnych w roku 2017. Następnie 

zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Uzupełnił sprawozdanie w części dot. wakacyjnych imprez organizowanych przez  MOSiR  

o wyjazdy zorganizowanych grup dzieci i młodzieży na zawody i turnieje. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje zapoznały się z Informacją o przedsięwzięciach sportowych                                    

i artystycznych realizowanych przez Miasto Grajewo i jednostki organizacyjne 

Miasta Grajewo oraz dotowanych przez Miasto Grajewo w okresie wakacji 

szkolnych w roku 2017. Opinia Komisji w przedmiocie sprawy-pozytywna. 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

Ad11. /-Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia 2017 r. 

do 30 czerwca 2017 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisje Rady Miasta Grajewo 

- referują: Przewodniczący stałych Komisji oraz Naczelnik BRM pani Barbara Poniatowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zapoznanie się Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia 



2017 r. do 30 czerwca 2017 r. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym 

punkcie zabrać głos a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

 Komisje pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za 

okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 2017 r.  

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

 

 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

Ad12./- Dokonanie zmian w składach Komisji Rady Miasta w związku  

z rezygnacją z członka Komisji Rewizyjnej pana Kazimierza Podlaskiego./ 

Komisje pozytywnie odniosły się do proponowanych zmian w składach osobowych komisji:  

1) w związku z wygaśnięciem mandatu radnego pana Tomasza Cebelińskiego wnioskuje się 

o odwołanie  go ze składu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego; 

2) w związku z rezygnacją złożoną na piśmie przez pana Kazimierza Podlaskiego z funkcji 

członka Komisji Rewizyjnej wnioskuje się o odwołanie go ze składu w/w Komisji; 

- na podstawie ustnych deklaracji złożonych przez nw. radnych na posiedzeniu Komisji: 

3) w związku z rezygnacją pana Jerzego Fidury z funkcji członka Komisji Rewizyjnej  

wnioskuje się o odwołanie go ze składu w/w Komisji i wybór do składu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny; 



4) w związku z rezygnacją pana Andrzeja Mścichowskiego z funkcji członka Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego wnioskuje się o odwołanie go ze składu w/w Komisji i wybór do 

składu Komisji Rewizyjnej; 

5) w związku z rezygnacją pani Anny Opary z funkcji członka Komisji Oświaty, Kultury,  

Sportu, Zdrowia i Rodziny wnioskuje się o odwołanie jej ze składu w/w Komisji i wybór do 

składu Komisji Rewizyjnej; 

zmiany liczbowe w składach Komisji, będące konsekwencją ww. zmian 

- skład osobowy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zmieni się z 10 na 8 osób; 

- skład osobowy Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz  

Prawa i Porządku Publicznego zmieni się z 11 na 10 osób.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w składach osobowych Komisji będzie procedowany  na 

najbliższej sesji .    

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

Ad 13. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym stwierdził, że aktualnie Komisje będą 

procedować nad projektami uchwał Rady Miasta zapisanymi w podpunktach „a-j”. 

Procedowanie zostanie zakończone wydaniem opinii i skierowaniem do uchwalenia przez 

radę miasta. 

a)projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół  

Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im.  

Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  



/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu 

Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Konstantego 

Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 1 im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie                        

-bez poprawek 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

b) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół  

Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Adama 

Mickiewicza w Grajewie;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 



Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu 

Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Adama 

Mickiewicza w Grajewie. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym 

punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 im. Adama Mickiewicza w Grajewie-bez poprawek 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

c) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół  

Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Henryka  

Sienkiewicza w Grajewie; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu 

Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Henryka  

Sienkiewicza w Grajewie. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym 

punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  



Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie-bez poprawek 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 19 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Naczelnik WGK UM pan Bogdan Wojsławowicz 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki 

dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. Następnie zwrócił się  

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem 

zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego 

miasta 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

e) projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia  



w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Grajewo na lata                    

2017 – 2033”;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Naczelnik WGK UM pan Bogdan Wojsławowicz 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Grajewo na lata 

2017 – 2033”. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  uchwalenia  

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla miasta Grajewo na lata 2017 – 2033”-bez poprawek 

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

f) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

miasta Grajewo na lata 2017 – 2026;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  



Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026.  Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy 

ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził 

głosowanie.  

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian                                   

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026                     

-bez poprawek 

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

g) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny proponowanych zmian finansowych. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie.  



Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Grajewo na 2017 rok- bez poprawek 

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

h)projekt uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania,                      

odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości lub części należności  

pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter  

cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom  

budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym  

instytucjom kultury , 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 23 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie projekt uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania,                      

odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości lub części należności pieniężnych, 

niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających 

miastu Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym 

i samorządowym instytucjom kultury.   

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,  

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia zasad, 



sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości lub 

części należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny 

przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, 

samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom kultury-

bez poprawek 

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

i),ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo, 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 24 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Dyrektor MOPS pani Barbara Pieńkowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta 

Grajewo. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, 

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo   - bez poprawek 

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. 



Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

j)zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 25 do prot./ 

- projektodawca uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Dyrektor MOPS pani Barbara Pieńkowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że aktualnie przedmiotem obrad 

będzie projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. Następnie zwrócił się z zapytaniem, 

czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził 

głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  i odpłatności za 

usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 



oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat jak również trybu ich pobierania- bez poprawek 

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad.  

Ad 14/-Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta./ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu 

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 30/17 z dnia                                        

29 sierpnia 2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez 

uwag, co do treści.  

( głosowanie: 14 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Ad 15/- Wolne wnioski i informacje./ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

zabrać głos? 

Pan Edward Boć- Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu...RM 

Zapytał o termin zakończenia remontu ul. Woj. Polskiego? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Odpowiedział, że do końca października br.- zgodnie z umową.  

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji  

Zawnioskował o podjęcie działań w kwestii likwidacji wysepki przy ul. Woj. Polskiego na 



wysokości Banku BGŻ? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Odpowiedział, że oczywiście pismo zostanie wysłane bez żadnych gwarancji realizacji.  

Ad 15- Zamknięcie Obrad 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, zamknął 

posiedzenie, dziękując wszystkim za udział. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: B. Poniatowska  

 

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodniczący Obrad 

                                                                / Przewodniczący Komisji Gospodarki... ....RM 

                              

                                                                   Andrzej NIEWIAROWSKI 
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